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Han acabat les festes i toca fer una valoració. 
Personalment, penso que en conjunt tots els actes 
han estat molt més que bé. Les novetat d’estes festes 
han superat totes les expectatives. Jo destacaria la Nit 
de Ball a càrrec de la UMC que va permetre ballar a la 
gent major tant com van voler, després de dues nits de 
magnífiques orquestres per als joves. L’enhorabona a 
la UMC, Junta Directiva, director i músics, a tots ells. 
Han treballat de valent estes festes i han estat per 
damunt de mals rotllos provocats intencionadament 
per alguns... El bon rotllo i les ganes de fer música i 
passar-s’ho bé han estat per damunt de tot. I també 
un 10 per a la xaranga i els dolçainers. Tots ells han 
cumplit més que ningú estes festes.
També cal destacar el Gran Prix. El fan en molts pobles, 
però en tots ells l’organitza una empresa especialitzada 
en estos actes. Ací a les Coves, han sigut una colla de 
valents i treballadors els que ho han dut endavant. Els 
membres de la comissió participativa de festes s’han 
encarregat en molt de comboi de fer una recerca de 
les possibles proves i posar-les en pràctica. Molt de 
treball! I el resultat de tot este treball ben fet el vam 
poder veure tots els presents eixa vesprada en la plaça 
de bous. Ens vam divertir tots molt , els participants 
van disfrutar la gana, no es va fer mal ningú i... què 
més podem dir. Esperem que esta gent que no pare 
de treballar durant tot l’any i en les festes d’agost no 
es cansen. Tots sabem que ho fan per “amor a l’arte”. 
Són gent que no reben res a canvi de la seva feina i del 
seu esforç. És gent molt treballadora. No els importe 
no dormir, ni invertir moltissimes hores en programar 
les festes i tot el que això comporta. Este treball no 
es pot valorar en diners i crec que els covarxins/es 
hauriem de reconèixer el mèrit que tenen tal i com es 
mereixen. I no em referixo només al Gran Prix, sino a 
tota la resta dels actes de Festes. Alli on vas, sempre 
veus als “ayudillas” (com a ells mateix els agrada 
anomenar-se), que no paren: montant exposicions, 
escenari de presentació, fent carrossa, entrepans per 
als actes esportius, netejant el que calga, fent picaetes 
per els dies de missa, Gran Prix, posant taules per a 
1.800 persones (poca broma), montant i demontant 
plaça de bous... i un llarg etc, etc. 
I tot açò per estalviar diners a l’ajuntament que som 
tot el poble. Algú es done compte de tot açò???  
Esperem que si.
Ah! del que també me n’he adonat durant estos dies 
de festa es de com sembla que ha canviat la relació 
entre l’equip de govern i l’oposició. Com a covarxí em 
sento orgullòs i content de que estes persones que 
ens representen a tots els veïns del poble, tinguen més 
seny que alguns que només es dediquen a intentar 

crear enfrontaments i mals rollos. Enhorabona als 
nostres representants en l’Ajuntament. Esperem en 
ganes el pròxim ple a vore si este bon rotllo continue i 
n’eixim tots beneficiats. 
També destacaria la magnifica organtizació i participació 
del club cicliste que estes festes s’han convertit en 
protagonistes de molts actes amb èxit. Crec que en 
este poble som un magnífic exemple de que les millors 
festes es fan entre tots, en moltes ganes de treballar i 
imaginació. 
L’únic lamentable de les festes, segons he pogut sentir, 
es l’actitut d’eixa gent que totes les nits de verbenes 
s’han volgut “colar” per no pagar 25 euros com la 
resta dels covarxins. Així esperen que es puguen fer 
unes bones festes? Vergonya se n’havien de donar. 
I la segona cosa lamentable, l’actitut i els actes de 
determinades persones dels “garitos”. Estes persones 
deixen molt que desitjar. L’Ajuntmanet s’hauria de 
replantejar este tema per a propers anys. El mal es 
que paguen “justos por pecadores”.
Ara esperem les crítiques que segur que apareixeran. 
Totes les opinions fonamentades son respectables i 
dignes d’escoltar i de tenir en compte.
Ah, m’oblidaba d’una cosa. Enhorabona a la nova 
regidora de Festes que l’hem vista en tot moment i 
en tots els llocs donant la cara i treballant com el que 
més. Un molt bon començament de legislatura.


